
Afdeling 62, Tusindfryd Gødvad Enge

Mødested/-dato 16-11-21

Referent Marianne Hansen

Mødedeltagere Marianne Hansen, Kamilla Wulff-Høyer, Thomas Mondrup Pedersen og
Lissi Kjær 

Dagsorden Referat Aktion
1. Ny i bestyrelsen Velkommen til nye i bestyrelsen. 

Information om praktiske ting:
Nøgle til skuret, møder, frister mv.

LK henter nøgle

Siden sidst: AB har holdt fyraftensmøde ved Jysk Arena.

Reflekser på p-pladser etableret. Ønsket fra 
beboere på budgetmødet og imødekommet
her i efteråret.

Nedslåning af LAR-arealer. Afklip dog ikke 
opsamlet i år, da vejret har været for dårligt.
Der gøres desværre ikke flere forsøg har AB 
meldt.

Eftersåning af græs på P-pladser – det er 
flere steder kommet fint op.

MH deltog

3. Julen 2021 Bestyrelsen er kede af, at sommerfesten 
ikke blev til noget og at der ikke har været 
mulighed for aktiviteter i året. 
Der er derfor ansøgt om dispensation til, at 
lave juleposer grundet Coronasituationen.
AB har givet dispensationen.
Beboeraktivitetskontoen for 2021 bruges.
 
Info om juleposer ud på Facebookgruppen +
SMS til beboere der ikke er på Facebook.

MH køber ind 

MH, LK og evt 
KWH deler dem 
rundt 5/12 kl 10.



4 2022 Markvandring forår 2022, hvor afdelingen 
skal gennemgåes. 

Bestyrelsen har drøftet følgende:

– Træflis på legepladsen. Mulighed for 
større areal med træflis derovre.

– Genetablering af stensætning ned 
igennem vandtrappen – 
tidshorisont?

– Hvad er mulighederne for 
blomstereng til sommer. Kan der evt.
fræses noget op, så der er bar jord at
så i? Markkløver og ukrudt pynter 
ikke.

– Birketræer der er gået ud og andre 
mangler støttepinde. Status?
Birk er ikke hensigtsmæssigt, men 
hvilke andre sorter ville være gode til
forholdene? 

– Manchurisk kirsebærtræer har det 
mange steder ret dårligt. Hvad gør vi 
der? Må der evt udskiftes og til 
hvad?

– Ros til gartnere der har slået LAR-
arealerne ned i ”stier”. Det giver luft 
til aroniahækkene, der trænger til at 
vokse sig store. Må evt gerne slåes 
endnu lavere ned/oftere i 
sommeren.
 

– Skiltning i afdelingen. Vil det give 
mening?

Bestyrelsen afventer dato til markvandring. 
Krydser fingre for, at Corona ikke kommer i 
vejen (igen)

FB info ud til 
hele vejen. 
STENSÆTNING 
ER EJ LEGEPLADS



5 Velkomstfolder Skal opdateres da nyt medlem i bestyrelsen.

Når klar til print kontaktet AB

LK sender foto 
mv. til TMP

TMP opdatere

6 Eventuelt. Grønne poser:
Drøftet om der skal deles rundt igen. Men 
hver husstand fik 200 poser i slutningen af 
marts 2021.  
Hvis man har behov for flere lige nu, må 
husstanden selv hente på genbrugspladsen 
(de er også gratis der)

Grøn lastbil har brugt vaskepladsen som 
weekendparkering igennem et par måneder.
Ej lovligt at holde der fra 20 – 06 med 
køretøj over 3500kg. 
Kommunen kontakter firmaet der ejer 
lastbilen.

MH er i kontakt 
med kommunen

7 Næste møde Slut januar – Vi skrives ved på whatsapp


